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PROTOKÓŁ  Nr XLII/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią z dnia 25 listopada 2021 r. 

odbytej w  sali  konferencyjnej Nakielskiego Ośrodka Kultury 

w Nakle nad Notecią w godz. 10.00 do 13.00 

 

Obradom  przewodniczył :  Paweł Wiśniewski 

     Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 

 

Protokołowała:    Marta Waszkiewicz 

  

 Otwarcia obrad XLII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski, który przywitał radnych, władze miasta, dyrektorów wydziałów 

i jednostek organizacyjnych, radiosłuchaczy, wszystkie osoby, które obserwowały obrady sesji za 

pośrednictwem mediów. Poinformował, iż obrady są rejestrowane za pomocą urządzeń audiowizualnych 

w postaci nagrania obrazu i dźwięku.  

W chwili otwarcia sesji obecnych było 19 radnych, czyli wymagane quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. Radni nieobecni usprawiedliwieni: Ryszard Kubiak i Jan Światłowski. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

W nawiązaniu do otrzymanego przez radnych porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do przesłanego porządku obrad. 

Nie zgłoszono żadnych uwag. W związku z tym poddał pod głosowanie porządek obrad XLII Sesji Rady 

Miejskiej w Nakle nad Notecią.  

„Za” przyjęciem porządku  obrad głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Porządek obrad XLII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią wyglądał następująco: 

1. Otwarcie obrad 

a) stwierdzenie kworum 

b) zatwierdzenie porządku obrad 

2. Przyjęcie protokołu z XLI Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią  

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał Rady 

Miejskiej w Nakle nad Notecią  
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4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad 

Notecią 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2021 

c) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego pomiędzy ul. Mrotecką i ul. Karnowską w Nakle nad Notecią 

d) uchwalenia Programu Współpracy Gminy Nakło nad Notecią na 2022 rok z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie  

e) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z tych opłat, jak również trybu ich pobierania 

f) przyjęcia „Programu Wspierania Rodziny w Nakle nad Notecią na lata 2021-2023” 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie Wieszki 

h) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oddanej w użytkowanie wieczyste położonej 

w Sucharach 

i) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

j) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy 

w trybie bezprzetargowym 

k) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w 

trybie bezprzetargowym 

l) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w 

trybie bezprzetargowym 

m) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w 

trybie bezprzetargowym 

n) wyrażenia zgody na zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w 

trybie bezprzetargowym 

o) przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miejscowości Gorzeń i miejscowości Kaźmierowo 

stanowiącej część miejscowości Gorzeń, w przedmiocie wydzielenia dwóch jednostek osadniczych: 

"Gorzeń" - wieś i "Kaźmierowo" - wieś, bez wyodrębnienia nowego obrębu geodezyjnego 

p) przyjęcia "Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Nakło nad 

Notecią na lata 2022 - 2026" 

q) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

r) określenia rodzaju dodatkowych usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi 

s) przekazania petycji według właściwości 

t) rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Gorzeń 

u) rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią 

v) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i gminy Nakło nad Notecią 

w) zasad przyznawania i wysokości diet Radnych Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią oraz zasad zwrotu 

kosztów podróży przysługujących Radnym Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 

x) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią na rok 2022 

5. Informacja na temat oświadczeń majątkowych 
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6. Działalność Nakielskiego Ośrodka Kultury, Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz Muzeum Ziemi 

Krajeńskiej 

7. Sprawy bieżące Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią, w tym informacje o złożonych w okresie 

międzysesyjnym interpelacjach i zapytaniach  

8. Wolne głosy, wnioski, pytania i informacje 

9. Zakończenie obrad  

 

Ad.2  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż protokół  

z XLI sesji (28 października 2021 roku) został sporządzony, przesłany radnym w wersji elektronicznej oraz  

wyłożony w Biurze Rady Miejskiej. Nikt nie wniósł żadnych uwag. W związku z powyższym poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej.    

„Za” przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw”  

i „wstrzymujących się” nie było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 3  

Sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania uchwał przedstawił Zastępca 

Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Piotr Kalamon. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Do sprawozdania radni zadali następujące pytania: 

Radny Dariusz Domek – nawiązał do posiedzenia Rady Rozwoju Obszaru Gospodarczego, które odbyło się 28 

października br.  Zapytał się czy w ostatnim czasie na forum tej rady opiniowane lub omawiane były sprawy 

dotyczące obszaru Gminy Nakło. 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Błoński udzielił odpowiedzi. Poinformował, że posiedzenia rady odbywają się 

raz na pół roku i mają charakter ogólny. Sprawy dotyczące naszej gminy nie są szczegółowo omawiane 

podczas forum tylko w trakcie bezpośrednich rozmów. 

 

Radny Zdzisław Sell – poprosił o podanie informacji o przebiegu wodociągu przesyłowego Czyżkówko – 

Damasławek  w miejscowości Paterek. 

Zastępca Burmistrza Piotr Kalamon odpowiedział, że przez naszą gminę będzie przebiegał odcinek długości 

23 km. Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska wskazał przejście rurociągu przez Noteć w miejscowości 

Nakło nad Notecią. Trasa jest tak poprowadzona aby ominąć obszary Natura 2000. Na dzień dzisiejszy trasa 

jest koncepcyjna i na bieżąco zgłaszamy nasze uwagi. Na stronie internetowej gminy zostały umieszczone 

plany wykonane przez Gaz System przedstawiające przebieg rurociągu oraz dane kontaktowe w celu 

uzyskania szczegółowych informacji  i zgłaszania ewentualnych uwag. Z-ca Piotr Kalamon poinformował, 

iż w przypadku Paterka trasa wiedzie od strony Wieszek po zachodniej stronie drogi wojewódzkiej, 

na wysokości obszaru objętego miejscowym planem pod zabudową jednorodzinną tj. w okolicach 

ul. Diamentowej w stronę ul. Kcyńskiej. Wodociąg przy ul. Diamentowej przebiega w odległości 50 m od 

zabudowy mieszkaniowej. Natomiast przy ul. Kcyńskiej na terenach gdzie zostały wydane warunki zabudowy 

i będą powstawały nowe domy jego przebieg jest kolizyjny. W tym przypadku prowadzimy rozmowy z firmą 

Gaz System aby zmienić trasę rurociągu. W dalszej kolejności trasa biegnie przez tereny inwestycyjne przy 

ul. Przemysłowej. Następnie przez sołectwo Rozwarzyn w kierunku torów oraz przez łąki nadnoteckie 

w sołectwie Paterek, aż do ul. Zanotecie. 
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Radny Daniel Kończak -  w swojej wypowiedzi nawiązał do otrzymanej promesy na przebudowę dróg w Nakle 

nad Notecią w ramach inwestycji strategicznych Polski Ład i zapytał się czy pierwotny wykaz ulic jest zgodny 

z pierwotnymi założeniami oraz czy będzie ulegał zmianą. 

Zastępca Burmistrza Piotr Kalamon odpowiedział, iż ulice, które zostały wymienione na poprzedniej sesji 

pozostają w tym wniosku. 

 

Radny Sławomir Krainski – pogratulował Burmistrzowi za skuteczne pozyskanie środków dla gminy 

w wysokości 13 mln. Radny dopytał jak wygląda kwestia udziału Gminy w tych inwestycjach. Jaki jest procent 

dofinansowania? 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Błoński udzielił odpowiedzi. Poinformował, że my wnioskujemy 

o dofinansowanie inwestycji. Pierwotnie inwestycja jest finansowana w  100 % z programu. Kolejnym 

warunkiem jest wykonanie ulic, które zostały ujęte we wniosku. W momencie kiedy wartość jest większa niż 

wnioskowana musimy dołożyć. 

Ad. 4 a 
Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nakło nad Notecią wraz z autopoprawkami. Do 
przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/907/2021 i stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 
Ad. 4 b 
Skarbnik Miasta i Gminy Tomasz Angielczyk przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Nakło nad Notecią na rok 2021 wraz z autopoprawkami. Do przedstawionego 
projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych tj. jednogłośnie. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie 

było. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/908/2021 i stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 c  
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego pomiędzy 
ul. Mrotecką i ul. Karnowską w Nakle nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono 
uwag. 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/909/2021 i stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 d 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

Programu Współpracy Gminy Nakło nad Notecią na 2022 rok z organizacjami pozarządowymi oraz 
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podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/910/2021 i stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 

Ad. 4 e  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały zmieniający uchwałę 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z tych 

opłat, jak również trybu ich pobierania. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr  13 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/911/2021 i stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 

Ad. 4 f 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu Wspierania Rodziny w Nakle nad Notecią na lata 2021-2023”. Do przedstawionego projektu 

uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr  15 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/912/2021 i stanowi załącznik nr 16 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 g  

Przedstawiciel Klubu Prawa i Sprawiedliwości Jan Marciniak przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie Wieszki. Do przedstawionego projektu 

uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 7 radnych. 9 głosów „przeciw”. Trzy osoby „wstrzymały się” od głosu. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

Uchwała nie został podjęta. 

 

Ad. 4 h 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości gruntowej oddanej w użytkowanie wieczyste położonej w Sucharach. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/913/2021 i stanowi załącznik nr 19 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 4 i 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/914/2021 i stanowi załącznik nr 21 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 j 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/915/2021 i stanowi załącznik nr 23 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 k 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/916/2021 i stanowi załącznik nr 25 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 l  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/917/2021 i stanowi załącznik nr 27 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 m 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/918/2021 i stanowi załącznik nr 29 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 4 n 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią umowy najmu w trybie bezprzetargowym. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/919/2021 i stanowi załącznik nr 31 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 o 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami miejscowości Gorzeń i miejscowości Kaźmierowo stanowiącej część miejscowości 

Gorzeń, w przedmiocie wydzielenia dwóch jednostek osadniczych: "Gorzeń" - wieś i "Kaźmierowo" - wieś, 

bez wyodrębnienia nowego obrębu geodezyjnego. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/920/2021 i stanowi załącznik nr 33 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 p 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

"Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Nakło nad Notecią na lata 2022 - 

2026". Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/921/2021 i stanowi załącznik nr 35 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 q  

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi wraz z autopoprawkami. Do przedstawionego projektu 

uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/922/2021 i stanowi załącznik nr 37 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 r 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia rodzaju 

dodatkowych usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi. Do przedstawionego projektu uchwały 

nie wniesiono uwag. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/923/2021 i stanowi załącznik nr 39 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 s 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Antoni Żygowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przekazania petycji według właściwości. 

 

Radny Daniel Kończak – zgodził się ze słowami radnego Antoniego Żygowskiego, że zgodnie z ustawą prawo 

o ruchu drogowym, kompetencje do ustalania zmiany organizacji ruchu ma starosta powiatowy. Dodał, że 

mieszkańcy ul. Norwida prosili o podjęcie działań mających na celu ograniczenie ruchu na ich ulicy. Radny 

zwrócił się z prośbą o przychylenie się do wniosku mieszkańców. 

 

Zastępca Burmistrza Piotr Kalamon podsumował, iż formalnie wnioski w sprawie zmiany organizacji ruchu są 

kierowane do burmistrza, który w pierwszej kolejności kieruje taki wniosek do właściwego samorządu 

mieszkańców. Następnie prowadzone są konsultacje wśród mieszkańców oraz wniosek jest opiniowany przez 

właściwy samorząd. Dopiero gotowy projekt zmiany organizacji ruchu jest przedkładany staroście do 

zaopiniowania. Zapewnił, iż ów wniosek zostanie zwrotnie przekazany przez starostę do burmistrza celem 

procedowania. 

 

Radny Daniel Kończak ad vocem – zgodził się ze słowami przedmówcy. Stwierdził, że błędnie złożył wniosek, 

który winien zostać skierowany do burmistrza nie do rady. 

 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Błoński – zwrócił uwagę, iż starosta jako organ zatwierdza organizację ruchu 

zarządcy drogi gminnej. Zapytał się czy nie popełniamy tutaj błędu przekazując wniosek do starosty. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Antoni Żygowski poprosił o wyjaśnienie sprawy przez 

panią mecenas. 

 

Mecenas Elżbieta Manicka – wyjaśniła, iż wniosek został wadliwie złożony, gdyż został skierowany do rady.  

Rada nie ma innej możliwości jak przekazać sprawę według właściwości. Za organizację ruchu na drogach 

gminnych odpowiada starosta i będzie faktycznie tak, jak powiedział Burmistrz wniosek zgodnie 

z rozporządzeniem wróci do gminy, która przedstawi propozycję organizacji ruchu. Rada rozstrzyga 

zasadność wniosku, jeżeli gmina nie jest kompetentna to musimy przekazać według właściwości. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 18 radnych. Głosów „przeciw” nie było. Jedna osoba „wstrzymała się” od 

głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/924/2021 i stanowi załącznik nr 41 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 t 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Antoni Żygowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Gorzeń. Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 18 radnych. Głosów „przeciw” nie było. Jedna osoba „wstrzymała się” od 

głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/925/2021 i stanowi załącznik nr 43 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 u 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Antoni Żygowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią. Do 

przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/926/2021 i stanowi załącznik nr 45 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 v 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta i Gminy Nakło nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały 

nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/927/2021 i stanowi załącznik nr 47 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 w 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania 

i wysokości diet Radnych Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią oraz zasad zwrotu kosztów podróży 

przysługujących Radnym Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią. Do przedstawionego projektu uchwały 

nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Jedna osoba była „przeciw”. Cztery osoby „wstrzymały się” 

od głosu. Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/928/2021 i stanowi załącznik nr 49 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 x 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Wiśniewski przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią na rok 2022. Do przedstawionego projektu 

uchwały nie wniesiono uwag. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 19 radnych. Głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. Imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.  

Uchwała została podjęta i zapisana w rejestrze uchwał pod nr XLII/929/2021 i stanowi załącznik nr 51 do 

niniejszego protokołu. 
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Ad. 5 

Sekretarz Miasta i Gminy Nakło nad Notecią Krzysztof Kopiszka  przedstawił sprawozdanie z oświadczeń 

majątkowych składanych przez kierownictwo i pracowników urzędu.  Do omawianego tematu nikt nie wniósł 

uwag. Informacja na temat oświadczeń majątkowych pracowników i władz urzędu stanowi załącznik nr 52 do 

niniejszego protokołu. 

W tym samym punkcie Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski przedstawił 

informację na temat oświadczeń majątkowych składanych przez radnych. Nikt nie zgłosił żadnych uwag. 

Informacja na temat oświadczeń majątkowych radnych stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż sprawozdania 

z działalności Nakielskiego Ośrodka Kultury, Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz Muzeum Ziemi 

Krajeńskiej zostały szczegółowo omówione na wszystkich komisjach. Nikt nie miał żadnych pytań do 

przygotowanych informacji 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski podziękował dyrektorom 

jednostek za przygotowanie sprawozdań oraz za działalność a także za aktywność pomimo panującej 

pandemii i nałożonych obostrzeń. 

Sprawozdania z działalności jednostek stanowią odpowiednio załączniki nr 54, 55 i 56 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł Wiśniewski poinformował, iż do Biura Rady nie 

wpłynęła żadna interpelacja oraz zapytanie. 

Radni Rady Miejskiej uczestniczyli m.in. w: 
1) 6 listopada – obchody Święta Niepodległości w Sucharach połączone z przekazaniem i poświęceniem 

wozu strażackiego OSP Suchary – Przewodniczący RM, radna Halina Mnichowska, 
2) 6 listopada – 60 lecie Koła Gospodyń Wiejskich w Michalinie – radna Halina Mnichowska, radna Ewa 

Hoppe-Kowalska, 
3) 11 listopada - obchody Święta Niepodległości. W imieniu Rady kwiaty pod pomnikiem na nakielskim 

Rynku złożyła wiceprzewodnicząca Monika Młynarczyk oraz  wiceprzewodnicząca Jolanta Tadych. 
Uczestniczyli przedstawiciele Klubów RM, 

4) 18 listopada – konsultacje społeczne w sprawie planowanego projektu budowy wodociągu 
Czyżkówko – Damasławek, którego odcinek ma przebiegać przez gminę Nakło nad Notecią – radna 
Katarzyna Borzych – Kubacka, radny Antoni Żygowski, 

5) bieżących odbiorach robót budowlanych i modernizacyjnych. 

 

Ad. 8 

Radny Sławomir Krainski – podziękował za realizację złożonego wniosku w sprawie przesunięcia 

ul. Akacjowej w Występie oraz za wyrównanie tej drogi. Następnie złożył podziękowania w imieniu 

mieszkańców oraz dla pani Sołtys za nadzorowanie prac. 
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Radny w dalszej części  nawiązał do sytuacji panującej obecnie na granicy polsko-białoruskiej. W imieniu 

klubu Prawa i Sprawiedliwości wyraził swoje poparcie dla służb, które bronią naszej wolności. 

Radny Dariusz Domek –  poprosił o sprawdzenie możliwości poprawy sytuacji związanej z zaleganiem wody 

po opadach deszczu na ul. Szkolnej w Potulicach.  Poprosił o podanie informacji nt. podjętych działań na  

piśmie. 

Radna Ewa Haberska – wnioskowała o zmianę organizacji ruchu w ciągu ul. Działkowej w Nakle nad Notecią 

w celu wyznaczenia miejsc parkingowych dla osób niepełnosprawnych. Dodała, iż chciałaby brać udział wraz 

z radną Moniką Młynarczyk w konsultacjach, jeżeli będą prowadzone prace projektowe dotyczące 

przebudowy ul. Szkolnej i dolnego tarasu ul. Kazimierza Wielkiego. Wniosek stanowi załącznik nr 57 do 

niniejszego protokołu.  

Następnie Radna odniosła się do odpowiedzi w sprawie uporządkowania terenu przy nakielskim szpitalu, 

które otrzymała od Starosty oraz Prezesa nakielskiego szpitala i złożyła ponowny wniosek. Wniosek stanowi 

załącznik nr 58 do niniejszego protokołu. 

 

Radna Halina Mnichowska – wnioskowała o zabezpieczenie rowu poprzez postawienie barierek ochronnych 

przy ul. Długiej w Ślesinie na wysokości wjazdu do sklepu Dino. 

Radny Jan Marciniak – nawiązał do słów radnego Sławomira Krainskiego i złożył wyrazy ubolewania, że 

w imieniu całej Rady Miejskiej nie wyraziliśmy poparcia dla służb mundurowych. Dodał, iż jako rodzic sam 

bezpośrednio w swojej rodzinie doświadcza niebezpieczeństwa jakie grożą dzieciom podczas obrony polskich 

granic. 

 

Radny Sławomir Krainski – zapytał się czy gmina otrzymała już odpowiedź od starosty na kolejny wniosek 

w  sprawie zabezpieczenia przystanku w Gorzeniu w celu zwiększenia bezpieczeństwa dzieci. 

Zastępca Burmistrza Piotr Kalamon poinformował, iż nie otrzymaliśmy odpowiedzi na wniosek i zostanie 

wysłane ponaglenie. 

 

Radna Ewa Hoppe-Kowalska – wnioskowała o zabezpieczenie przejścia dla pieszych na ul. Nakielskiej w 

Występie na wysokości szkoły. Poprosiła o ustawienie barierek ochronnych lub wykonanie odpowiedniego 

oznakowania poziomego lub pionowego. 

Radny Szymon Karolczak – zabrał głos w sprawie obchodów święta niepodległości oraz oflagowania miasta 

i budynków prywatnych. Poprosił o interwencję w sprawie zapachów z cukrowni, które są uciążliwe. 

Zastępca Burmistrza Piotr Kalamon odpowiedział, że oflagowanie było przeprowadzone tak jak w zeszłym 

roku, a panujący stan pandemii zmusza nasz do wprowadzenia ograniczeń. W przypadku budynków 

prywatnych nie mamy na to wpływu. Jeżeli chodzi o zapachy z cukrowni, to wniosek od mieszkańców w tej 

sprawie wpłynął do urzędu i został skierowany do starosty.  

Radny Michał Krzoska – złoży wyrazy wdzięczności wszystkim, którzy wspierają honorowe krwiodawstwo 

i dzielą się tym bezcennym darem jakim jest krew. Podziękował za oddanie, zaangażowanie, poświęcenie 

oraz wytrwałość. 
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Ad. 9 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią Paweł 

Wiśniewski o godzinie 13.00 zakończył obrady XLII Sesji Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią.  

 

 

 

     Protokolant:                      Przewodniczący obrad: 

 

        Paweł Wiśniewski 

Marta Waszkiewicz            Przewodniczący Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią 
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